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32 zastávky ČSAD 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

Závěr ze schůze OV 7.2.18: 

A)Žádáme MML, odbor ekologie a veřejného prostoru, o zajištění údržby okolí 
zastávek ČSAD na Bedřichovce a v Machníně Nové čtvrti (ul. Hrádecká).  

B)Současně žádáme MML, aby vyzval ČSAD k obnově značení zastávek, 
k údržbě (nátěru zastávky Nová čtvrť) a k vybudování jednoduchého přístřešku 
na zastávce Bedřichovka (odjezdová ve směru do Liberce) + řešení dobrého 
výhledu na přijíždějící spoj od Chrastavy. 

C) neorganizovaná oprava zastávky Nová čtvrť_neodpovídá standardům BOZP 

 
31.5.2021 mailová komunikace ohledně stavu zastávky Nová čtvrť na p. Šolce po 

schůzce na radnici 

Od: jb.so@email.cz 

Komu: solc.jiri@magistrat.liberec.cz 

Datum: 31. 5. 2021 22:08:22 

Předmět: Zastávka Nová čtvrť Machnín 

Dobrý den pane náměstku, 

dovoluji si Vám zaslat fotografie stavu zastávky Nová čtvrť v Machníně po 

dobrovolnické rekonstrukci. 

Hlavním problémem je vysoký schod (až 28 cm), jak bylo v pátek diskutováno na 

setkání OV. 

Prosím o posouzení možných způsobů nápravy vašimi techniky (pana ředitele TSML 

dávám do kopie).  

Laicky mne napadají dvě možná řešení: 

a) zřejmě ideální a dlouhodobé  - zhotovení podobného "nájezdu" a dlažby jako je na 

zastávce MHD Machnín a jinde v Liberci. 

b) nebo alespoň odstranění vrstvy kamenů a vyrovnání roštu na co nejnižší úrovni 

nad terénem (dočasné řešení).  

 

Současně i amatérský nátěr již značně degraduje, bylo by vhodné v rámci jedné akce 

obnovit pokud možno i nátěr. 
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Děkujeme předem za zvážení možných úprav a jejich provedení.  

Za OV budeme rádi když budeme o zvoleném způsobu realizace  

nápravy předem informováni. 

 

Jiří Boháč 

za OV Machnín 

 

 

10.02.2020 naše reakce 

Od: OV Machnín <ovmachnin@seznam.cz> 
Komu: 'Zámečník Jaroslav' <zamecnik.jaroslav@magistrat.liberec.cz>, 'OV Machnín' 
<ovmachnin@seznam.cz> 
Datum: 10. 2. 2020 7:37:48 
Předmět: RE: Čekárna na zastávce Nová čvrť v Machníně  

Dobrý den, pane primátore, dobrý den, pánové. 

Děkuji Vám za Vaše vyjádření. Ano, pokud odstraníte rošt, nebude schod takový. O bezbariérovosti ale 
nemůže být řeč. Ale hlavní věc, na co si občané stěžují, jsou nezakryté boční stěny. Obzvlášť dnes si to tam 
užijí. Stěnami profukuje, dnes asi i prší… 

Byli bychom velice rádi, kdyby se nám vyjádřil např. pan Řepka k tomu, jak má čekárna na autobusové 
zastávce vypadat. Pokud se podívám např. na https://www.autobusovazastavka.cz/kategorie-
produktu/mobiliar/autobusove-zastavky/#menu-hlavni-menu a pominu čekárnu bez bočnic, tak mají 
všechny čekárny prosklené nebo plné boční stěny. Proč mají občané u nás trpět za „laťkovou ohrádkou“? 
Opravdu neexistuje u nás předpis, který by u opravovaných nebo nových čekáren nařizoval bezbariérovost? 

Domnívám se, že opakované úpravy ostrůvků na zastávkách MHD v Liberci, realizované v souvislosti 
s nákupem kloubových autobusů, byly nepoměrně dražší, než jsou čekárny na zmiňovaném odkazu. Je 
opravdu v porovnání s těmito náklady takový problém, když už jste povolili takovouto stavbu, zakrýt 
makrolonem i boční stěny? Proč chcete odstranit jen rošt a nechcete řešit boky čekárny? Tomu opravdu 
nerozumím.  

Přeji všem krásný den a co nejméně problémů se Sabinou.  

S pozdravem Ing. Milan Porš 

Osadní výbor pro Machnín, Karlov a Bedřichovku 

ovmachnin@seznam.cz   

Mobil: 777 787 021 

  

 09.02.2020 reakce pana Primátora 

From: Zámečník Jaroslav  
Sent: Sunday, February 9, 2020 11:04 PM 
To: OV Machnín <ovmachnin@seznam.cz> 
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Cc: Mejsnar Jiųķ <mejsnar.jiri@magistrat.liberec.cz>; hybner.lukas@magistrat.liberec.cz; 
lubomir.repka@dpmlj.cz 
Subject: Re: Čekárna na zastávce Nová čvrť v Machníně 

Dobrý den,  

děkuji za informaci, podíval jsem se na fotky a v případě, že by rošt měl být tím největším problémem, lze 
podle mého názoru odstranit. Tím nebude schod do čekárky tak vysoký. Nebude to sice už tak hezké, ale 
vyhoví to Vašim požadavkům.  

Ing. Jaroslav Zámečník, CSc. 
primátor statutárního města Liberec 
  
Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1 
460 59 Liberec 
 

07.02.2020 stížnost na provedené úpravy a stav zastávky 

7. 2. 2020 v 15:01, OV Machnín <ovmachnin@seznam.cz>: 

Vážený pane primátore, vážení pánové. 

Píšu Vám sice jako člen OV, ale především jako občan Machnína. Nebudu zde rekapitulovat celou komunikaci mezi Ing. 
Mejsnarem a Ing. Hlavsou. Snad jen že  jsme dostali 14. 11. mail, kde nám bylo přislíbeno, že bude čekárna na zadní stěně 
překryta makrolonem.  A cituji: „Schod mezi silnicí a podlahou čekárny bude v nejbližších dnech upraven, tak aby byl vstup 
do čekárny pohodlný i pro méně pohyblivé občany.“ Ing. Hlavsa napsal 19.12., že občané žádají zakrytí i bočních stěn. Což 
je logické, fouká zde nejčastěji ze stran, ne od lesa.  27. 1. přišla od Ing. Mejsnara fotodokumentace, že zadní stěna je zakrytá 
(boční ne).  

Roky jsme bojovali o čekárnu v ulici Rynoltické. Ta, která tam je nyní, je podle slov pana Lavičky dočasná a mobilní. Ale je 
s ní maximální spokojenost. Nové čekárny v ul. Staré a příjezdová v ul. Rynoltické jsou vynikající. Děkujeme.  

Nyní mi dovolte, abych v několika bodech shrnul názor svůj a části občanů, kteří novou zastávku a čekárnu Nová čvrt´ denně 
používají: 

1. Do čekárny táhne bočními stěnami, profukuje. Na naše upozornění, že je třeba zakrýt i boky přišla 
jediná reakce „že v létě bylo v zastávce neskutečné horko a naopak mírný pohyb vzduchu je zde 
žádoucí.“ Makrolon ale pouze na zadní stěně nestačí. 

2. Bezbariérovost – obrovský schod po posledním zásahu je pro méně pohyblivé spoluobčany příliš 
vysoký. Kaluž zamrzne, navíc tedy mohou lidé při příchodu na zastávku nebo výstupu z autobusu 
upadnou na ledu. 

3. Spodní okraj cedule s označení zastávky je díky malé světlé výšce čekárny v takové výšce, že jsem 
si tam málem rozřízl hlavu. Podle mého laického názoru se původní kulaté označníky zastávek 
měnily za hranaté. Proč jsou u nás oba označníky? Viz foto „Čekárná Hrádecká 9 čelní pohled“. 

4. Rošt, který tvoří podlahu v čekárně, není v žádném případě díky mezerám mezi latěmi bezpečný. 

Ano, ne vždy se vše povede. Pokud se tak stane a je to dodatečně řešitelné, je vždy třeba se domluvit. Zde se to nepovedlo. 
Domluva a následné řešení nedostatků prokazatelně nefunguje. Řešením je, že si boky čekárny, jak už mi to několik 
spoluobčanů navrhovalo, překryjeme igelitem. Ale to neřeší ten obrovský schod a přístup imobilních.  Dnes vše směřuje 
k tomu, aby byl všude bezbariérový přístup. Máme tam svépomocí postavit dřevěnou rampu?  

Nezlobte se, pane primátore, že Vás do této věci zatahuji. Jsem Vám i celému vedení města velice vděčný, kromě jiného, i za 
nové sociálky v kabinách TJ Jiskra. Jsem velice rád, že se loňská akce Stará, Rynoltická z mého pohledu opravdu povedla. 
Nechci Vás ale honit do Machnína, navazuji je na Vaše výjezdní jednání u nás, kdy jsme Vám a Vašim kolegům ukazovali, 
co nás v Machníně pálí.  
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Přeji všem krásné dny, co nejméně problémů v práci i jinde. Tento dopis zveřejníme do týdne na našem webu, FB a v 
čekárně.  Pokud se nám k celé záležitosti vyjádříte, ideálně přijmete opatření, která povedou alespoň k částečné nápravě 
stávajícího neutěšeného stavu, velice rádi Vaši reakci také zveřejníme. Já osobně se domnívám, že čekárnu v tomto provedení 
není možné uvést do stavu, který by odpovídal běžným standardům, nebo normám, pokud nějaké existují. Nedokážu si sám 
představit úpravy takové, aby bylo možné nástupní a výstupní prostor využívat minimálně tak, jak to bylo před zbouráním 
staré čekárny a po stavbě nové, kterou, promiňte, nemohu ani čekárnou nazvat. 

Přeji Vám mnoho úspěchů ve Vaší práci a žádné další takovéto nepovedené stavební akce, které našim spoluobčanům pouze 
komplikují život. 

S pozdravem Ing. Milan Porš 

Osadní výbor pro Machnín, Karlov a Bedřichovku 

ovmachnin@seznam.cz   

Mobil: 777 787 021 

27.01.2020 informace od pana Mejsnara ohledně realizace úpravy 

Od: Mejsnar Jiří <mejsnar.jiri@magistrat.liberec.cz> 
Komu: 'Martin Hlavsa' <martin.hlavsa@seznam.cz> 
Datum: 27. 1. 2020 10:28:42 
Předmět: Foto- zastávka Machnín  
 

Dobrý den, 

Po Vašich i mých urgencích byla zastávka o víkendu upravena, doufám ke spokojenosti ostašováků;-) 

Prosím pro mrkněte na to. 

Jirka M 

23.01.2020 naše další reakce na nedění 

 
Od: Martin Hlavsa <martin.hlavsa@seznam.cz> 
Komu: Mejsnar Jiří <mejsnar.jiri@magistrat.liberec.cz> 
Datum: 23. 1. 2020 17:48:09 
Předmět: RE: Machnin zastavka  
 

Dobrý den pane Mejsnare, 

jsme zoufalí z neřešení situace se zastávkou v Machníně. 

Sousedé se nás ptají, jestli mají vzít roli igelitové folie a obalit stěny zastávky, aby nemuseli stát na větru. 
My jim nemáme co odpovědět, jelikož od Vás, jediné kontaktní osoby na SML v této záležitosti nemáme 
žádné informace...  

My se snažíme být proaktivní a konstruktivní, ale Vaše nejednání vrhá špatné světlo nejen na město, ale 
bohužel i na náš OV! 

Prosím Vás o reakci a urychlené fundované řešení, jinak si myslím, že za chvíli bude zastávka 
ostudně obalena igelitem. 
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Díky a z Machnína zdravím 
 
Martin Hlavsa 
mob: 602 182 787 

20.01.2020 naše další reakce na nedění 

---------- Původní e-mail ---------- 
Od: Martin Hlavsa <martin.hlavsa@seznam.cz> 
Komu: Mejsnar Jiří <mejsnar.jiri@magistrat.liberec.cz> 
Datum: 20. 1. 2020 22:45:17 
Předmět: RE: Machnin zastavka  
 
Dobrý den pane Mejsnare, 
 
další měsíc od mé poslední urgence je pryč (bez reakce od Vás) a zastávka v Machníně je stále ve stejném 
stavu jako 11.11.2019 při našem setkání. 
 
Prosím opětovně o zajištění slíbené úpravy... 
 
Děkuje a z Machnína zdraví 
Martin Hlavsa 
mob: 602 182 787 
 
19.12.2019 naše reakce na nedění 
---------- Původní e-mail ---------- 
Od: Martin Hlavsa <martin.hlavsa@seznam.cz> 
Komu: Mejsnar Jiří <mejsnar.jiri@magistrat.liberec.cz> 
Datum: 19. 12. 2019 9:09:32 
Předmět: RE: Machnin zastavka  
 
Dobrý den, 

  

zastávka v Machníně je stále ve stavu v jakém byla, když jsme se u ní sešli 11.11.2019. 

Přislíbené úpravy nebyly provedeny, za což jsme my (OV) neoprávněně terčem výtek…  

Navíc je mezi lidmi velká obava, že přislíbené zakrytí jen jedné strany zastávky navíc nebude 
dostatečné, to se ukáže teprve po provedení. Myslím ale, že jednodušší by bylo udělat zakrytí ze 
3 stran rovnou a neřešit to dodatečně, když už nyní máme signály, že je to žádáno) 

  

Prosím Vás o prověření a o urgenci úpravy 

  

Děkuje a z Machnína pěkné vánoční svátky přeje 

Martin Hlavsa 

 
 
14.11.2019 info od pana Mejsnara  na základě místní schůzky 11.11.2019 
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---------- Původní e-mail ---------- 
Od: Mejsnar Jiří <mejsnar.jiri@magistrat.liberec.cz> 
Komu: 'Martin Hlavsa' <martin.hlavsa@seznam.cz> 
Datum: 14. 11. 2019 15:45:36 
Předmět: RE: Machnin zastavka  
 

Dobrý den, 

Posílám požadované informace k rekonstruované čekárně na zastávce v Machníně 

∙péče o zastávku Nová čtvrť spadá pod město, které má smlouvu s Dopravním podnikem (o všechny zastávky 
na území města). 

V případě jakýchkoli závad se obracejte na pana Řepku z DPMLJ tel: 485 344 155, e-mail: 
lubomir.repka@dpmlj.cz, případně na pana Hýbnera z odboru správy majetku tel.: 48 524 3461, Email: 
hybner.lukas@magistrat.liberec.cz 

∙Ochrana cestujících před větrem bude pro letošní zimu vyřešena připevněním průsvitného polykarbonátu na 
zadní stěnu čekárny. Důvodem proč zastávka nebyla celá „oplastována“, bylo to, že v létě bylo v zastávce 
neskutečné horko a naopak mírný pohyb vzduchu je zde žádoucí. Návrh je tedy ten, že z té 
nejexponovanější strany – tedy od západu, bude připevněn polykarbonát a po létě bychom to vyhodnotili 
zda trváte a obití celé zastávky polykarbonátem. 

∙Schod mezi silnicí a podlahou čekárny bude v nejbližších dnech upraven, tak aby byl vstup do čekárny 
pohodlný i pro méně pohyblivé občany. 

∙Jako pietní místo zde do budoucna zůstane zavěšená lucerna. Pozůstalí rozhodně nepočítají s tím, že by 
odkládali květiny či jiné předměty do rohu. Symboliku a vzpomínku mohou všichni i machnínští vyjádřit 
zapálením svíčky v lucerně. Květiny v tuto chvíli nebudou odstraňovány. Bylo by to nedůstojné. 
Samozřejmě nikomu nebudeme ani v budoucnu upírat to, že na místo kde zemřel jejich blízky bude chtít 
položit květinu. 

∙Dřevo na zastávce nebude povrchově ošetřeno.   

  

Doufám, že mé odpovědi a návrhy Vaše sousedy uspokojí 

  

  

v úctě 

  

Ing. Jiří Mejsnar 

Vedoucí odboru Kancelář primátora 

1.11.2019 komunikace s p. Mejsnarem ohledně zastávky  
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Od: Martin Hlavsa <martin.hlavsa@seznam.cz> 
Komu: mejsnar.jiri@magistrat.liberec.cz 
Datum: 1. 11. 2019 17:23:45 
Předmět: Re: Název zastávky v Machníně  
 
Dobrý večer pane Mejsnare, 
 
na základě dnešního telefonátu Vám zasílám připomínky, které dostáváme od sousedů, k renovaci 
inkriminované zastávky. 
 
1) zastávka nemá plné stěny a nevytváří tak závětří jak je zvykem, jedná se o velmi větrné místo bez okolní 
zástavby...  
2) podlaha zastávky byla renovací vyvýšena a oddálena od úrovně vozovky, čímž se vytvořil dlouhý a 
vysoký schod, který způsobuje starším spoluobčanům problémy 
3) šlo by pietní místo přesunout citlivě mimo zastávku? Aby cestující nenastupovali ze "hřbitova" do 
autobusu... 
 
Je-li stále aktuální přejmenování zastávky, prosíme o oficiální zjištění stanoviska v okolí bydlících (jak 
jsem psal níže nabízíme spolupráci) . V současné době máme z v. u. důvodů poměrně negativní zpětné 
vazby. 

 
 
Prosíme o info jaké budou další kroky. 
 
Děkuje a z Machnína zdraví 
  
Martin Hlavsa 
 

21.2.2019 společném setkání primátora a náměstků s občany a Osadním výborem 

Pan náměstek Šolc přislíbil projednání s ŘSD 

17.1.2019 jednání s p. Novotným a p. Šolcem 

Pan Novotný přislíbil:  

- projednání záležitosti s Koridem (údržba kolem zastávek ČSAD), prý to není tak jak 
uvádí p. Čáp 
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- projednání instalace přístřešku zastávky na Bedřichovce R35 směr Liberec s ŘSD 

---------- Původní e-mail ---------- 
Od: Čáp Jan <jan.cap@kraj-lbc.cz> 
Komu: ovmachnin@seznam.cz <ovmachnin@seznam.cz> 
Datum: 10. 10. 2018 14:06:49 
Předmět: RE: Dotaz  
 

Dobrý den, 

Zřizování a údržbu autobusových čekáren je v kompetenci každé dotčené obce. Liberecký 
kraj vypisuje pro obce granty v rámci programu obnovy venkova, kde mohou na výstavbu a 
údržbu čerpat dotační prostředky.  

Z tohoto důvodu doporučuji se obrátit na statutární město Liberec.  

  

Ing. Jan Čáp        
Vedoucí odboru dopravy 

____________________________________ 

Krajský úřad Libereckého kraje 
U Jezu 642/2a  *  461 80  Liberec 2 
tel.: +420 485 226 596  *  fax: +420 485 226 444 
mobil: +420 739 541 610 
e-mail: jan.cap@kraj-lbc.cz  *  www.kraj-lbc.cz 

  

From: OV Machnín <ovmachnin@seznam.cz>  
Sent: Tuesday, October 09, 2018 3:22 PM 
To: Jan Růžička <Jan.ruzicka@ksslk.cz> 
Subject: Dotaz 

  

Dobrý den, pane řediteli. 

Omlouvám se, že Vás obtěžuji. Mám k Vám dotaz. Prosím případně o jeho předání 
kompetentní osobě, pokud se některé body týkají Vaší společnosti. Řešíme v Machníně 
údržbu čekárny na ul. Staré zde: https://mapy.cz/s/37k6e Jedná se o starou plechovou čekárnu, 
která se částečně rozpadá. Další již modernější čekárna je na ul. Hrádecké zde: 
https://mapy.cz/s/37k6v Ta zatím velkou údržbu nepotřebuje. Snažili jsme se s magistrátem 
domluvit na údržbě jejího okolí, to se nám nepovedlo. Třetí čekárnu nebo alespoň přístřešek 
proti dešti bychom rádi měli na rychlostní komunikaci na Bedřichovce zde: 
https://mapy.cz/s/37k7f  

Ptám se tedy: 

1. Kdo má na starost údržbu stávajících čekáren na ul. Staré, příp. Hrádecké? 
2. Kdo má na starost údržbu okolí čekárny na Hrádecké? 
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3. S kým máme jednat o zřízení čekárny nebo přístřešku Na Bedřichovce? 

  

Začal jsem dotazovací kolečko u ČSAD, tam jsem u pana ředitele neuspěl, v podstatě 
jen  vylepují jízdní řády.  Nyní se tedy obracím na Vás… 

  

Předem děkuji za odpověď a přeji Vám krásný den. 

  

S pozdravem Ing. Milan Porš 

  

Osadní výbor pro Machnín, Karlov a Bedřichovku 

 

 

 

 

10.5.2018 jednání s p. Novotným u p. Korytáře 

B) nutno se obrátit na Korid 

-------------------------------------------------- 

15.4.2018 

A) Hotovo 
B) Trvá 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Dle nejnovějího vyjádření z MML, se nejedná o zhodnocení pozemku = běžnou údržbu lze bez 
problému provést (průběžně porovádět), jelikož tím nedochází k zhodnocování cizího majetku. Pro 
tuto činnost je určeno centrum Kumunirních prací. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Od: Sládková Lucie <sladkova.lucie@magistrat.liberec.cz> 
Komu: 'OV Machnín' <ovmachnin@seznam.cz> 
Datum: 25. 10. 2017 9:29:34 
Předmět: RE: Kontakt  
 

Dobrý den pane Porši, 
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Ad3) bohužel kolem zastávky není pozemek SML, takže v tomto Vám nemůžeme pomoci. 
Pokud se tam i nadále bude utvářet nepořádek a například vznikat černé skládky, obraťte se 
prosím na státní správu, tedy na odbor životního prostředí, který by majitele mohl vyzvat 
k podání vysvětlení, popř. je sankcionovat ve správním řízení. 

S přáním hezkého dne 

Ing. Lucie Sládková 

Odbor ekologie a veřejného prostoru 

vedoucí odboru 

 

 

 

 

Stav: 

A) Bedřichovka 
Příjezdová zastávka od Liberce – chybí označení zastávky.  
U protilehlé zastávky vybudovat přístřešek proti nepřízni počasí. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dlouhodobě neudržované chodníky v okolí obou  

zastávek ČSAD 
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B) Nová čtvrť (Machnín) 
Dlouhodobě neudržované okolí zastávky. Větve přihlehlého stromu ji ohrožují. Nuný nátěr 
zastávky. Protilehlá zastávka (výstupní od Liberce) bez označníhu zastávky = nutno dodat 
nový. 
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